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Zapytanie

ws. możliwości zwiększenia składki członkowskiej do stowarzyszenia PLOT

Szanowny Panie Prezydencie,
 

zwracam się z zapytaniem o wysokość opłacanej przez Miasto Poznań rocznej składki do 
stowarzyszenia PLOT (Poznańska Lokalna Organizacja Turystyczna) oraz o możliwości 
jej zwiększenia.
 

Stowarzyszenie PLOT realizuje wysokiej klasy działania promocyjne Miasta Poznania, 
które, wobec niedawno zakończonego kapitalnego remontu centrum, są szczególnie 
potrzebne, ponieważ wspomagają odbudowę wizerunku Poznania oraz ruchu 
turystycznego w naszym mieście.
 

Zwiększenie składki Miasta Poznań spowoduje wzmożenie tych działań i promocję 
miasta oraz jego instytucji na jeszcze szerszą skalę, ale także na przeprowadzenie 
specjalistycznych badań turystycznych, które pozwolą na skuteczniejsze zarządzanie 
ruchem turystycznym w Poznaniu.
 

Uprzejmie proszę o ustosunkowanie się do zapytania.





Z wyrazami szacunku,


